

2023 IEEE

2023 IEEE 24th International Conference of Young Professionals in Electron Devices and Materials

29 June - 3 July 2023
Altai Republic, Russia



We invite you to become a partner of 24th International Conference of Young Professionals in Electron Devices and Materials (EDM).

EDM – this event, which is intended to bring together industry partners, young and leading scientists in a relaxed atmosphere in the Altai mountains. The event is aimed at young professionals under the age of 35, undergraduates, graduate students.

Do not miss the opportunity to present your company, find promising employees and become part of the international platform, where leading experts from around the world discuss topical issues of electronic instrumentation and materials.

The conference is organized by the Novosibirsk State Technical University, the IEEE Siberian Section and the IEEE Young Professionals Community.


SECTION OF THE CONFERENCE

- △ Semiconductor Physics and Technology
- △ Radio Engineering Systems and Telecommunications
- △ Cryogenic Electronics
- △ New Approaches to Synchrotron Radiation Sources
- △ Optoelectronic Devices and Systems: Physics, Electronics, Application
- △ Power Electronics and Power Engineering
- △ Biomedical Electronics and Engineering
- △ Robotics, Mechatronics, and Automation
- △ Software Engineering and Cyber-Physical Systems
- △ History and Prospects for the Informatics and Electronics Development

OPTIONS FOR COOPERATION

- △ Logo of the partner company on the conference site (with reference to the Internet resources) and conference materials
- △ Inclusion of partner company promotional materials in the package of the conference participant
- △ Organization of the seminar, round table on the direction of the partner company
- △ Participation of partner company representatives in the opening and/or closing of the conference
- △ Sending of informational letters with the logo of the partner company on the database of conference organizers (5000 e-mail addresses)
- △ Publish partner company information on social networks
- △ Exhibition and demonstration of partner company products at the conference site
- △ Posting of information about vacancies of the partner company (up to 4) on the conference site

Individual conditions of participation are possible!

 [+7 951 382 3727](tel:+79513823727)

 edm.nstu@gmail.com

 edm.ieeesiberia.org





Приглашаем вас стать одним из партнеров Международной конференции молодых специалистов в области электронных приборов и материалов (EDM).

EDM – это мероприятие, которое объединяет отраслевых партнеров, молодых и ведущих ученых в непринужденной атмосфере в горах Алтая. Мероприятие ориентировано на молодых специалистов в возрасте до 35 лет, студентов, магистрантов, аспирантов.

Не упустите возможность представить свою компанию, найти для себя перспективных сотрудников и стать частью международной площадки, на которой ведущие специалисты со всего мира обсуждают актуальные вопросы электронного приборостроения и материалов.

Конференция проводится Новосибирским государственным техническим университетом, Сибирской секцией IEEE и сообществом Молодых профессионалов IEEE.


СЕКЦИИ КОНФЕРЕНЦИИ

- ▲ Физика и технология полупроводников
- ▲ Радиотехнические системы и телекоммуникации
- ▲ Криогенная электроника
- ▲ Новые подходы к источникам синхротронного излучения
- ▲ Оптико-электронные приборы и системы: физика, электроника, применения
- ▲ Силовая и энергетическая электроника
- ▲ Биомедицинская электроника и инженерия
- ▲ Робототехника, мехатроника и автоматика
- ▲ Программная инженерия и киберфизические системы
- ▲ История и перспективы развития информатики и электроники в контексте решения гуманитарных проблем общества

ВАРИАНТЫ СОТРУДНИЧЕСТВА

- ▲ Размещение логотипа компании партнера на сайте конференции и в материалах конференции (со ссылкой на интернет-ресурсы)
- ▲ Включение рекламных материалов компании партнера в пакет участника конференции
- ▲ Организация семинара, круглого стола по направлению компании партнера
- ▲ Участие представителей компании партнера в открытии и/или закрытии конференции
- ▲ Рассылка информационных писем с логотипом компании партнера по базе организаторов конференции (5000 электронных адресов)
- ▲ Публикация информации о компании партнера в социальных сетях
- ▲ Выставка и демонстрация продукции компании партнера на площадке конференции
- ▲ Размещение информации о вакансиях компании партнера (до 4-х) на сайте конференции

Возможны индивидуальные условия участия!

 [+7 951 382 3727](tel:+79513823727)

 edm.nstu@gmail.com

 edm.ieeesiberia.org

